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Schriftelijke vragen  
artikel 33 reglement van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad 

 

Datum:   12 januari 2019 

Onderwerp: Kappen bomen Elzenseloop Heesch      

 

Aan het college van burgemeester en wethouders 

 

De afgelopen weken zijn diverse berichten tot ons gekomen met betrekking tot de massale 

bomenkap aan de Elzenseloop in Heesch. In berichten die wij kregen per mail, lazen in de krant 

en voorbij zagen komen op de diverse digitale kanalen zagen wij het nodige ongenoegen van 

buurtbewoners met de gemeentelijke omgang met het groen in hun buurt. Zonder overleg met 

buurtbewoners zijn aldaar alle bomen in de groenstrook gekapt door de gemeente.  

 

Progressief Bernheze hecht grote waarde aan het groene karakter van de Bernhezer dorpen, 

buurten en wijken en vindt dat er zorgvuldig met groen in de wijken moet worden omgegaan. 

Bomen zijn enorm belangrijk voor het karakter van de wijk en voor de gezondheid van haar 

inwoners. De gemeente Bernheze laat op deze manier niet blijken dat belang in te zien.   

 

Daarbij past het een ‘groene gemeente’ niet om zonder overleg met de buurt dergelijke 

ingrijpende aanpassingen van de directe leefomgeving van mensen door te voeren. 

Buurtbewoners dienen betrokken te worden bij dit soort aanpassingen en verwachten betrokken 

te worden bij dit soort aanpassingen.  

 

Daarom heeft de fractie van Progressief Bernheze de volgende vragen aan het college:  

 

Informatie over bomen 

1. Hoeveel bomen zijn/worden aan de Elzenseloop in Heesch gekapt, en wat zijn de 

kenmerken van deze bomen (dikte, soort, leeftijd)? 

2. Wat is de gemiddelde levensduur van de boomsoorten die aan de Elzenseloop 

stonden?  

3. Waarom worden deze bomen gekapt? 

 

Plannen met buurt 

4. Hoe kan het dat een vrij jonge groenstructuur als deze, in een vrij jonge buurt, nu al een 

dergelijke ingrijpende aanpassing nodig heeft?  

5. Waarom is bij de aanleg gekozen voor de structuur zoals die was, en waarom wordt er 

nu voor gekozen die structuur aan te passen? Wat was bij aanleg van de buurt de visie 

op de groenstructuur in de buurt, en welke argumenten lagen ten grondslag aan de 

groenstrook aan de Elzenseloop zoals deze destijds is aangelegd? 

6. Passen de aanpassingen die nu uitgevoerd worden binnen de plannen die bij de aanleg 

van de buurt gemaakt zijn? Zo ja: waarom is er destijds gekozen voor een 

groenstructuur die binnen een korte tijd alweer ingrijpend aangepast moet worden 

waarbij jonge bomen gekapt moeten worden?  
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Bomenbeleidsplan en compensatie 

7. Hoe verhoudt de kap van deze bomen zich met het vastgestelde bomenbeleidsplan? 

8. Was voor de kap van deze bomen een vergunning vereist? Zo nee: is er op een andere 

wijze publicatie gemaakt van het voornemen tot kappen?  

9. In welke mate wordt de bomenkap gecompenseerd op deze locatie, en hoe? 

 

Burgerparticipatie 

10. In hoeverre zijn buurtbewoners betrokken bij de herinrichting van deze groenstructuur? 

11. Hoe verhoudt dat zich tot de paragraaf ‘burgerinitiatieven en -participatie’ uit het 

bomenbeleidsplan en de paragraaf ‘participatie van onze inwoners’ uit het 

bestuursprogramma? Waarom zijn buurtbewoners niet bij deze ingrijpende aanpassing 

van hun leefomgeving betrokken? 

12. Buurtbewoners stellen niet betrokken te zijn. Is het college voornemens buurtbewoners 

alsnog (beter) te betrekken bij de herinrichting van deze groenstructuur? 

13. Wat is de visie van het college op het betrekken van buurtbewoners bij aanpassingen 

aan de groenstructuur in hun directe leefomgeving? Hoe is het college voornemens 

hiermee aan de slag te gaan bij toekomstige projecten? 

 

 

Indiener(s): 

 

Progressief Bernheze 

Jesse Jansen 

Ellen Neelen 

 

 

 

 


